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ПИТАНЕ 
 

ОТ проф. Добрин Добрев - председател на групата общински съветници от ПП 
ГЕРБ 
ОТНОСНО: Готовността на Община Шумен за отоплителния сезон 2010-2011 г. 

 
 
 
 Господин Кмете, 

От медиите научихме за Вашата инициатива за придобиване от Община Шумен 
на “Топлофикация – Шумен”. Моля да информирате Общинския съвет за фактическото 
състояние на проблема и за мерките, които сте взели за осигуряване на отоплителния 
сезон 2010-2011 г. Очакваме също така да ни информирате относно изпълнението на 
решение за поставяне на котел за отопление в училището на Тракийския квартал, което 
предходния отоплителен сезон бе в затруднено положение поради спряно 
топлоподаване.   

 
 
 
01.07.2010 г. 
гр. Шумен        
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